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 Asianro 138/00.02.02/2019 

§ 83 

Sivistyslautakunnan puheenjohtaja Annika Ollila pitää tilannekatsauksen koulu-

verkkoselvityksen etenemisestä sekä muista lautakunnan ajankohtaisista asioista 

 

 Huhtikuun kokouksessa 25.4.2019 nuorisovaltuusto päätti jättää kannanoton 

kouluverkon vaihtoehtoihin liittyen sivistyslautakunnalle ja asettaa kyseisen 

kannanoton tekemiseen työryhmän. Työryhmä valmisteli kannanoton touko-

kuun loppupuolella ja lähetti sen sivistyslautakunnalle. Lautakunnan puheen-

johtaja Annika Ollila pitää tilannekatsauksen lautakunnan esillä olevista asi-

oista ja kouluverkkoa koskevan uudistuksen etenemisestä. 

 

Päätösehdotus Nuorisovaltuuston puheenjohtaja Aleksi Suro 

 

Nuorisovaltuusto merkitsee asian tiedoksi. 

 

Päätös  

Nuorisovaltuusto merkitsi asiat tiedoksi. 

 

Annika Ollila poistui kokouksesta asian käsittelyn jälkeen klo 16.23. 

 

 

 

 

 

 

Tiedoksi     
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